

## Referat

Møtesekretariat: Marion Elvrum

Til:	Styremedlemmene (styret 2023)		
Om:	<b>Referat styremøte torsdag 20. april 2023</b>		
Møtetid:	Kl. 18:10-20:00	Møtested:	<b><u>LY14</u></b>
Signatur:	Leder Erudio; Jon-Emil Steine /sign./		

**Tilstede** Jon-Emil Steine, Marion Elvrum, Eline Grindberg, Silje Lyngby, Trine Lium Aas, Anne Jamgrav Lauve, Silje Lyngby, Stian Norrud Busch, Fredrik Mathisen Håstein, Julie Hekkelstrand (for Lars Magnus Burø), Embla Vegard Aurmo, Anna Eick Heide, Malin Helgestad,

## SAKSLISTE

### 80/23 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte

- Godkjennes

Godkjenning av referat fra forrige styremøte

- Godkjennes

### 81/23 Leder

Innsjekk v/Alle

- Styret har innsjekk

Punkter til møtet v/Jon-Emil

- Fremmes forslag om justering av praksis når det kommer til gjennomføring av gjennomgang av punkter, slik at vi ikke går over tiden hver gang. Fra nå av skal punkter legges inn senest 24 timer før møter under egne verv(kommer varsel typ 24 timer før på

Slack), og dersom man kommer på noe i siste liten kan man legge det til på “eventuelt” fram til en time før møtet. Dersom man kommer på noe underveis i møtet som bør tas, legges dette inn under “eventuelt” i eventueltbolken fra nå av. Dette gjennomgås dersom det er tid til det.

- Endringen evalueres etter hvert!

Kontrakt med Studio26 v/Jon-Emil

- Leser gjennom de viktigste punktene.

Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil

- Retningslinjer (Fortsette fra sist).

## **82/23 Nestleder**

Spørreundersøkelse vår 2023

- Eventuelle spørsmål/forslag til hva som må være med tas direkte med undertegnede.

Oppdatering av tiden fremover v/Marion

- Nye pins = ny pris
- Rydding av kontor og lager
- Fortsette med å prøve å få nytt kontor...

## **83/23 Aktivitetsansvarlig**

Erudio IF

- Lest referat for Salt IF for å få mer kjennskap til prosessen. Sette seg inn i hva som er viktig og greit å starte med.

Aktivitetsgruppene

- God driv. Har kommet i gang med kamper og treninger !

Oppdatering av tiden fremover v/Silje

- Fortsette som før, jobbe videre med Erudio IF.

### **84/23 Økonomiansvarlig**

Økonomisk status

- Tall gjennomgå.

Oppdatering av tiden fremover v/Trine

- Kvitteringsskildringer: Ønskes samlet på ett ark per arrangement for å spare Trine for mye merarbeid med x antall per aktivitet!

### **85/23 Arrangementsansvarlig**

Oppsummering silent disco

- VELDIG GØY!!!!
- Ga noen billetter til Salt, men solgte totalt 83 stk. Det er og omtrent 14 stk til overs, noe som fordeles på Spanskrøret og Erudio mtp kostnad, ikke det at den blir så stor.

Post praksis 4 fest på lørdag

- Alt er på plass her.

Masterfest lørdag 3. juni på studio

- Lagde en poll på IG over datoer, og endte til slutt med å ta den daoten som flest svarte på og har opprettet arrangemetn for dette.

17. mai tog- trenger noen til å bære fane/være ansvarlig for tog (arrkom stiller dårlig...)

- Har forsøkt å fordele ansvar for dette innad i komiteen, men laber lyst til dette. Foreslås at alle hører med komiteer osv om de finner noen som har lyst til å stille. Det er ikke mye planlegging, bare å få med seg fane ned til Marinen og eventuell høyttaler (som vi må høre om noen medlemmer kan stille med eller så må vi leie en!!!)
- <https://www.trondheim.kommune.no/tema/kultur-og-fritid/aktivitetstilbudkulturtilbud/17-mai-2023/folkeetoget/>

Eksamensavbrekk 14. Mai

- Kjører på med en søndag for at det ikke skal kræsje med eksamen. Kjøper inn engangsgriller og pølser, i tillegg til at man tar med volleyball og kubb. Blir på Lade ett eller annet sted.

Assassin games Erudio

- Spares til høsten, men bør tas mens det er varmt ute og gjerne etter fadderuka.
- <https://www.wikihow.com/Play-Assassin>

Immatruleringsball- vors

- Har akkurat fått bekreftet booking på Trondhjems Sjømandsforening til 15. Sept. (Samme sted som før jubileumsballet)

Åre

- Har tatt kontakt med Skistar, men det begynner allerede å bli fullbooka, så må jobbes med å sirke dette ASAP. Vi vet at det kommer til å koste en del, og folk bør gjøres obs på dette. Det kommer av leie av sted å bo samt skipass (som koster skjorta).
- Åpen for å sjekke andre steder enn Åre? Ikke alle som har økonomisk kapasitet til å betale 3 000 kr for en tur sånn ut av det blå?

Oppdatering av tiden fremover v/Malin

- Keep up the good work !

**86/23 Faddersjefer**

Fadderseminar

- Var på lokalt fadderseminar tirsdag, og har kontaktet Lykkepromille om kursing av faddere før fadderuka. Det blir trolig fredagen før fadderuka starter.

Møte onsdag

- Fikk sendt inn søknad om støtte. Har i tillegg også fått svar fra FUL med tanke på støtte til lektorlekene, og dette er nå i boks.
- Fikk satt opp faddergrupper, totalt 13 stk per nå.
- Diskuterte litt angående Rumpeldunk på Lektorlekene; vi er litt negative da det tar veldig lang tid, og de som skal være med går glipp av alt som skjer inne. Spanskrøret er litt mer gira på å ha det med videre. I tillegg er det noe vi i Erudio har brukt å vinne, så bør vi egentlig fjerne det? Eller finnes det alternativer???

Oppdatering av tiden fremover v/Anna og Fredrik

- Følge med på sponsorer + inntekt fra spons

### **87/23 Sosialansvarlig**

Stor suksess med hybel til hybel - dårlig oppmøte ellers (også fra styret)

- Gøy å møte mange som har verv på hybel til hybel. Men det er generelt sett dårlig oppmøte, så det er viktig at komiteene blir flinkere til å møte opp på egne arrangementer, i tillegg må også styret skjerpe seg her. Ellers har det vært labert oppmøte på Dyppe svansen på Skansen (kan være litt for nisje?) og på Påskeverksted, og det oppleves at lavterskelarrangementer blir nedprioritert, noe som er litt synd.

Snakket med Jens om hjelp til opprettelse av Facebookside

- Denne er nå på plass, og alle oppfordres til å gå inn og like den.

Tidligere nevnt sosialkveld med styret nå på fredag 21.4

- Ikke noe fysisk krevende eller hardfyll. Stemmes på tre ulike forslag:
  - Karaoke på Kokomo
  - Middag etterfulgt av spillkveld hjemme hos noen.
  - Taco hjemme hos Eline.
    - Ble denne, mer tas internt.

Sosialhelg i stedet for hyttetur

- Fredag: Bading og Badstu

- Lørdag: Tur i marka med vervuglene ... Vors + byen.
- Søndag: Erudiocava i arrangement av Koskom.
  - Arrangement må lages fortest mulig.

Stand med vafler og saft for å promotere klesbyttekveld.

- Promo for arrangementet (som skjer 9. mai), fredag neste uke

Oppdatering av tiden fremover v/Julie

- Gjennomføre koskom arr.

### **88/23 Fagansvarlig**

Læringsfestivalen

- Ønsker promo fra oss. Er et arrangement angående læring i høyere utdanning som foregår på Gløshaugen 8 og 9 mai. Ble enighet om at dette ikke er aktuelt for oss.

Poll om skrivestue?

- Har opplevd veldig lavt oppmøte på tidligere skrivestuer. Ønsker å gjennomføre en poll om hvorfor folk ikke deltar lenger, og jobbe med å få opp litt av interessen fra i fjor.

Oppdatering av tiden fremover v/Embla

- QUIZ!
  - 1 hybridquiz med Spanskrøret, og en til for å avgjøre maratontabellen.
  - Vurderes seminar 10 oktober.

### **89/23 Redaktør**

Oppdatering av tiden fremover v/Anne

- Setter sammen Ugleposten, tatt litt mer tid enn antatt. Skal ha ett møte til med siste korrektur før trykk og utgivelse.
- Promostand med vafler !!!

### **90/23 Informasjonsansvarlig**

## Some-kalender

- Vær nøye når dere legger inn for å spare Eline for merarbeid.
- Når noe skal promoveres på FB, ønsker mand et samme som på IG eller er det nok å bare dele arrangementet? Blir enighet om at det siste bare er nok.

## Oppdatering av tiden fremover v/Eline

- Keep it up!

## 91/23 Grafisk

### Plakater v/Stian

- Det er mangel på plakater rundt om på campus. Foreslås at vi henger opp månedskalenderen med oversikt over arrangementer på oppslagstavla vår. I tillegg til plakater knyttet til arrangementer som ikke er faste. I tillegg flyttes gamle plakater fra tavla til vegg på kontoret.

## Utsettelse av gensere til neste semester? v/Stian

- Det er blitt litt seint i semesteret for å bestille gensere nå, det tar tid!!! Foreslås å avvente med dette til neste semester for å ha tid til å komme i gang med det igjen.
- Styregensere bestilles nå, slik at de er klare til høstsemesteret.

## Oppdatering av tiden fremover v/Stian

- Stort sett Ugleposten som står igjen.
- Og fikse gensre (som ikke er en stor jobb).

## 92/23 Eventuelt

### Møteplan v/alle

- Blir enighet om at vi kjører ett felles møte til siste møte og evaluering. Dette møtet blir ca sånn: Hva har vi som planer videre - Pizza pause - Evaluering. Angående evaluering ble det enighet om at vi evaluerer stilling for stilling da dette er mest logisk. Viktig at alle møter forberedt, ikke bare på egen stilling men og med feedback til andre. For at dette

møtet ikke skal ta en evighet, holder vi oss til hva som skjer i løpet av sommeren & rett etter start, samt hva som skjer på immatrikuleringsdagen og i fadderuka.

- Dato ble satt til 14 mai.

#### Møteevaluering v/alle

- Mye bedre med tanke på tidsbruk. Vi må klare å fortsette å være like effektive ved senere anledninger.
- Hvem baker til neste gang?
  - Stian fikser.

Hevet: 20:05